
 

 

Svar på enkät om utvärdering av exteriördomarkonferensen 2024 
Beslutad av styrelsen 2024-11-17 

 

1. Information om konferensen  

a. Fick ni information om konferensen i god tid för era förberedelser? 

Svar: Om konferensen ja, i och för sig. Men vi var okunniga om vad den skulle innebära för oss. Se 

vidare under b.  

b. Var informationen tydlig kring vad ni skulle göra och när? 

Svar: Inledningsvis var vi mycket osäkra på vad som ankom på oss och vad SSRK ansvarade för. När 

det väl stod klart att den skulle bli digital och SSRK:s arbetsgrupp kom igång fungerade det väldigt 

bra med både skriftlig info och möten innan.  

2. Domarkompendiet  

a. Fick ni tillräckliga instruktioner om innehållet? 

Svar: Vi hade gärna långt i förväg velat få lite tips om hur man kan utveckla kompendiet. Till exempel 

en frågerunda till domare av rasen – det tipset snubblade vi över alldeles för sent. Likaså hade det 

varit bra om man kunnat workshopa ihop i rasklubbarna kring arbetet med kompediet för att utbyta 

tankar och idéer. Allt detta förutsätter att man påbörjar arbetet mer än ett år innan kompendiet ska 

vara klart. Men så tidigt var vi inte alls på banan. 

b. Fick ni tillräckliga instruktioner kring teknisk utformning, när och vart det ska skickas etc.?  

Svar: Initialt förväntade vi oss att SSRK skulle bistå med en för rasklubbarna gemensam ”teknisk” 

redaktör. Vi trodde inte att vi själva hade kompetens nog för att bedöma teknisk kvalitet på 

bildmaterial och annat. Innehållet i sak var inget problem men allt runt omkring oroade. Men det gick 

ju bra till slut. Vi har fortfarande inte förstått om man aktivt måste ansöka hos SKK om bidraget om 

3000 kr och vart man i så fall vänder sig. 

c. Är ni nöjda med kompendiet i dess slutliga skick?  

Svar: Ja men det hade kunnat gå att lägga mer omsorg på design, det är dock en kostnads- och 

tidsfråga. Vi hade gärna velat få lite hjälp med det. En gemensam redaktör för hjälp hade varit bra 

istället för att varje rasklubb ska kämpa med sådant som ligger utanför vårt kompetensområde. 



3. Filmningen av hundar? 

a. Tillräckliga instruktioner för planering av detta? 

Svar: Ja  

b. Gick själva filmningen smidigt? 

Svar: Absolut. Detta gick väldigt smidigt och snabbt. 

c. Blev resultatet bra? 

Svar: Ja, vissa delar hade man kanske kunnat klippa ihop lite bättre.  

4. Slutprodukten 

Svar: Bra  

a. Tror ni att konferensen var givande för domarna av er ras? 

Svar: Ja. Man hade kunnat förbereda diskussionsfrågor utskickade som man hade kunnat 

tänka på innan konferensen. Detta hade möjligen kunnat fungera som ett sätt att tänka ut 

egna frågor för diskussion. 

b. Utnyttjades den digitala potentialen fullt ut? 

Svar: Svårt att veta utan att ha koll på hur stor den potentialen är. 

c. Vilken nytta tror ni att ni kommer att ha av den producerade filmen med dess presentation 

av er ras? Hur kommer ni att använda den? 

Svar: Vi tänker oss att ha den på vår hemsida och att initialt ha ett webbinarium med filmen 

som bas. Den kan användas som arbetsmaterial/work-shops under lång tid. Bör vara bra att 

använda vid utbildning av nya domare. 

5. Övriga synpunkter. 

Svar:  

Det är en teoretisk sanning med stor praktisk modifikation att rasklubbarna haft hur mycket tid som 

helst att ta fram t.ex. domarkompendier. Vi borde kanske veta att domarkonferenser är att vänta var 

tionde år – men det är som sagt i teorin. 

Vi antar att det inte är, och inte kommer att vara, unikt bland rasklubbar att det ser ut ungefär som i 

WSSK. Sedan senaste domarkonferensen är styrelse mm utbytt ett antal gånger, vi hade ingen med 

erfarenhet från tidigare konferens varken i styrelsen eller i avelskommittén och inte heller någon 

exteriördomare inom den kretsen. Kunskapsnivån får betraktas som låg - vi började så att säga från 

noll. 

Som mer eller mindre nya ledamöter är det fullt sjå med att få till det som åligger oss allmänt som 

förening och specifikt de uppdrag som framgår av stadgar och årsmötesbeslut. Vi börjar alltså inte att 

fundera över vad som kan komma i framtiden från SSRK angående att bidra till deras arrangemang. 

Särskilt inte när det inte finns någon i kretsen som sitter på information eller har tidigare kunskaper i 

ämnet. 



Att alla rasklubbar ska påbörja arbete inför kommande domarkonferenser innan påbud med info och 

instruktioner kommer från SSRK är inte att förvänta sig. 

Rasklubbarna bidrar med det mesta i sak inför domarkonferenser. Vi tar fram kompendiet, tar fram 

de hundar som ska visas, har en presentatör och tar fram underlag till denne. Bidrar förhoppningsvis 

även med lämpliga diskussionsfrågor. Mot den bakgrunden är det angeläget att rasklubbarna får 

bästa möjliga förutsättningar för sitt arbete. 

 

 


